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WNIOSEK o odrzucenie negatywnej opinii Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i 

Polityki Społecznej w sprawie pozostawienia uczniów klas Vlc i Vld w szkole podstawowej nr 

1 oraz o wykluczenie z głosowania nad wnioskiem wszystkich radnych „ którzy bezpośrednio 

lub pośrednio zainteresowani są  szkołą  podstawową  nr 1 i szkołą  podstawową  nr4 - pracują  

w tych szkotach, w tych szkołach pracują  współmałżonkowie, są  rodzicami uczniów szkoty 

nr1 i nr4. 

Wnoszę  o odrzucenie negatywnego stanowiska Komisji w sprawie 

pozostawienia uczniów klas Vlc I Vld w macierzystej szkole, ponieważ  są  

uzasadnione wątpliwości co do bezstronności Komisji „ która mogła 

zasugerować  się  opinią  Radnej ( była organizatorką  takiego spotkania radnych 

w dzień  przed Komisją  I mocno optowała za przejściem dzieci do szkoły 

podstawowej nr4) „ której współmałżonek w razie pozostawienia dzieci w 

macierzystej szkole, straci godziny. Jest to pewnego rodzaju nepotyzm, którego 

nie możemy popierać. Jako Rada powinniśmy brać  pod uwagę  przede 

wszystkim dobro dziecka. Nie jest prawdą, że dziecko jest w stanie udźwignąć  

wszystko - widzimy jak niektóre dzieci ciężko przeżywają  zamknięcie w domu z 

powodu pandemii i my teraz na dwa lata przed ukończeniem szkoły 

podstawowej chcemy im zafundować  nowy stres, nowych nauczycieli, nową  
szkołę , w imię  czego ? Nasze działania powinny mieć  na uwadze tylko dobro 

dziecka, a to czy nauczyciel będzie miał  cały etat czy nie „ czy będzie miał  

godziny w innej szkole, to sprawa między szkołami. 

Wnoszę  również  o wyłączenie z głosowania nad moim wnioskiem 

wszystkich radnych „ którzy bezpośrednio lub pośrednio zainteresowani są  
działalnością  szkoły nr 1 i nr 4 - pracujących w tych szkołach, współmałżonków 

pracujących w szkole podstawowej nr1 i nr4, radnych, którzy są  rodzicami 

uczniów szkoły podstawowej nr1 i nr4. Nie wykluczenie tych radnych będzie 

skutkowało podejrzeniami o stronniczość  radnych i o pewien rodzaj 

nepotyzmu. 

Z uwagi na powyższe, wniosek jest zasadny. 

Wiesław Grzesiak Radny Rady Miasta Świdwin 
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L. p Nazwisko i iInię  Funkcja Wynik głosowania 
za/przeciw/wstrzymał  się  

1.  Stępniak Monika Przewodnicząca Rady 

2.  Szafrańska Anna Wiceprzewodnicząca Rady - 

3.  Olszewski Krzysztof Wiceprzewodniczący Rady 

4.  Bujak Barbara Radna RM 

5.  Dereń  Mirosław Radny RM 

6.  Grzesiak Wiesław Radny RM 

7.  Konat Jerzy Radny RM 

8.  Kondracka Justyna Radna RM 
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9.  Makowska Monika Radna RM 

10.  Markiewicz Izabela Radna RM 
R/l4?j 

11.  Paśk Łukasz Radny RM 

12.  Siwek Jacek Radny RM 

13.  Perskiewicz Agnieszka Radna RM ... 
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14.  Edward Fryszkowski Radny RM 
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15.  Piotr Szyposzyński Radny RM 


